



HYGIENE XPERTS

هيجين إكسپيرتس

رؤية
2030
المملكة العربية السعودية
KINGDOM OF SAUDI ARABIA

شركة نخبة المروج التجارية ذ.م.م
Al murooj Elite Trading Company LLC

عن نحن About Us

نحن هيجين إكسبيرتس العلامة التجارية المملوكة لشركة نخبة المروج التجارية. نعتبر أن صحة الإنسان هي أهم قيمة نمتلكها. تم تأسيس شركتنا بغرض تقديم الحلول المتميزة لمفهوم الغسيل والتعقيم في القطاع الطبي. نحن ملتزمون بتقديم أعلى مستويات الجودة والخدمة لعملائنا ونسعى جاهدين لتحقيق رؤيتنا في تعزيز السلامة التعقيم عبر تخصيص قسم ووالنظافة في مجال الغسيل متكامل في المغسلة المركزية.

We are HygieneXperts a brand owned by Al Murooj Elite Trading Company LLC, the company who had been Approved by the Ministry Of Health to provide medical laundry services. In HygieneXperts we consider human health to be our most valuable asset. Our company was established with the purpose of providing excellent solutions for the concept of laundry and sterilization in the medical sector. We are committed to delivering the highest levels of quality and service to our clients, and we strive to achieve our vision of enhancing safety and cleanliness in the field of laundry and sterilization through a dedicated department in our central laundry facility.





Our Vision رؤيتنا



نتطلع الى التوسع في اعمالنا المتستقبلية تماشيا مع رؤية المملكة ٢٠٣٠ في مجال الغسيل الصحي الآمن، باعتمادنا على تقنيات حديثة واستخدام مواد صديقة للصحة والبيئة، وذلك لنصبح الرائدة في هذا المجال بمشاركة الشركات الناجحة كي نصل بمنشأتنا لتقديم أعلى معايير الخدمات بجودة واحترافية.

We aspire to expand our future business in line with the Kingdom's Vision 2030 in the field of safe healthcare laundry. We rely on modern technologies and the use of health and environmentally friendly materials to become leaders in this field while collaborating with successful companies to ensure that our facilities provide the highest standards of services with quality and professionalism.



Our Mission رسالتنا

إن رسالتنا تكمن في نشر مفهوم وثقافة خدمات النظافة بمفهومها الحقيقي في مجال النظافة العامة بالملكة حسب المعايير الصحية العالمية، وذلك من أجل خلق تنافس حقيقي بين المنشآت كبيرة أو ناشئة، وهذه الرسالة التي نتبناها من أجل تقديم أفضل الخدمات بأنسب تكلفة ممكنة.

Our mission lies in promoting the concept and culture of cleanliness services in the Kingdom, according to global health standards. This is done to create genuine competition between established and emerging institutions. We adopt this mission to provide the best services at the most reasonable cost.

Our Goals أهدافنا



لقد وضعنا في هيجين إكسبرتس مجموعة من الأهداف وقمنا بالاستعانة بطاقم عمل مدرب تدريب عالي واستخدام أجهزة متقدمة من أجل تنفيذ أهدافنا، والتي كان من أهمها تحقيق انطباع أول يسود من خلال خدماتنا المتطورة في مجال التنظيف للقطاع الطبي. وكذلك بناء علاقات بعيدة وطويلة الامد مع الكثير من عملائنا في المملكة، وبذل قصارى جهدنا من أجل تحقيق هذا الهدف ، كما أننا نسير وفق خطة منظمة لتوسيع نشاطنا ونغطي بخدماتنا كامل أرجاء المملكة. نحن نسعى لصنع تجربة مثالية صحية آمنة.

In HygieneXperts we have set a range of goals and have relied on a highly trained workforce and advanced equipment to achieve them. One of our main goals is to create a positive impression through our advanced cleaning services in the medical sector. We also aim to build long-term relationships with many of our clients in the Kingdom and make every effort to achieve this goal. Additionally, we follow an organized plan to expand our activities and provide our services throughout the Kingdom. We strive to create an ideal, safe, and healthy experience.

Our Services خدماتنا

نوفر مجموعة واسعة من خدمات
الغسيل و التعقيم للقطاع الطبي
تشمل ما يلي:

Provides a wide range of laundry and
sterilization services for the medical
sector, including:





1

Laundry Services

خدمات غسيل الملابس

تتضمن الغسيل والكي والتنظيف الجاف لجميع أنواع الملابس الطبية بما في ذلك المنسوجات المختلفة دون تدخل بشري في عملية التعقيم.

It includes washing, ironing and dry cleaning of all types of medical clothing, including various textiles, without human intervention in the sterilization process.

2

Carpet, Rug, and Curtain Cleaning

تنظيف السجاد والبسط والستائر

إستخدام أفضل المواد وتقنيات تنظيف متقدمة ويمكن تنفيذ هذه الخدمة في مقر طالب الخدمة أو خارجه بالتعاون مع شركائنا في هذا المجال.

We use the best materials and advanced cleaning techniques. This service can be performed at the customer's location or off-site in collaboration with our partners in this field.



3

Linen and Workwear Supply

توفير البياضات وزي العمل

توفر هيجين إكسپيرتس البياضات المستخدمة في المجال الطبي مثل الأغذية والمناشف والمفارش. كما يمكن توفير زي العمل وأي متطلبات خاصة بالعاملين في المستشفيات وغيرها في حال طلبها.

HygieneXperts provide linens used in the medical field, such as bed covers, towels, and sheets. We can also supply workwear and any special requirements for personnel in hospitals and other facilities upon request.

4

استلام المنسوجات المراد غسلها من مقر المستشفى وإعادتها في الوقت المحدد.

We receive the textiles to be laundered from the hospital premises and return them within the specified time.

HYGIENE XPERTS هيجين إكسبيرتس



+ 9 6 6 5 0 8 9 6 7 6 9 4



Info@HygieneXp.com

www.HygieneXp.com